
 

 

 

Sinteza ședinței A.T.O.P. Bacău din 31.01.2023 

Locul de desfășurare: Consiliul Județean Bacău, sala mare de ședințe. 

Ordinea de zi: 

1. Informare privind raportul comun de activitate al comisiilor de lucru ale Autorității Teritoriale 

de Ordine Publică pentru anul 2022. 

Prezintă: consilierul județean (PSD) Ion Cucerescu. 

2. Dezbaterea propunerii Notei de fundamentare a bugetului concursului de dezbateri 

academice ”Fii informat, alege binele!”. 

Prezintă: subprefectul județului Bacău, Narcis Jitaru. 

3. Diverse. 

 

  

Dezbateri: 

1. După prezentarea raportului comun de activitate pentru anul 2022, întocmit și prezentat de 

consilierul județean Ion Cucerescu, reprezentantul comunității, Sorin Umbrărescu a solicitat 

o mai bună popularizare și informare a activității ATOP, propunând ca pe site-ul structurii la 

secțiunea ”Documente ATOP”, să fie publicate lunar, în urma fiecărei întruniri, ordinea de zi 

a ședinței, un rezumat al dezbaterilor, precum și orice alte activități desfășurate în scopul 

creșterii gradului de siguranță publică prin promovarea acțiunilor comune de educare, 

conștientizare și prevenție. 

 

 



Propunerea a fost agreeată de plenul ședinței, astfel, Gabriel Bălan – membru ATOP, 

reprezentant al comunității, a fost desemnat pentru redactarea sintezelor de ședință, urmând 

ca acestea să fie încărcate pe site, prin grija secretarului executv ATOP, dl. Adrian Popa. 

 

2. Subprefectul Narcis Jitaru a supus discuțiilor Nota de fundamentare a  bugetului propus 

pentru concursul de dezbateri academice ”Fii informat, alege binele!”, activitate deosebit de 

importantă realizată în parteneriat cu ISJ Bacău și A.N.A, menită spre a conduce la  

creșterea gradului de conștientizare în rândul liceenilor a pericolului consumului de 

stupefiante și substanțe halucinogene. Concursul - dezbatere se organizează la nivelul 

întregului județ, fiind angrenate echipe din 14 licee. Pentru creșterea interesului, 

participanților, antrenorilor și arbitrilor li se vor acorda premii în bani. Prin grija consilierilor 

județeni, membrii ATOP, bugetul propus de aprox. 40.000 lei, va fi supus aprobării C.J. 

pentru asigurarea finanțării activităților preconizate. 

 

 
 

3. La capitolul ”Diverse”, Gabriel Bălan a propus invitarea în cadrul ședinței următoare, a 

domnului Dinu Păncescu – Șeful Serviciului Gestionare Câini Fără Stăpân din cadrul 

Primăriei mun. Bacău, pentru a prezenta o situație cu activitatea departamentului care-l 

coordonează, în vederea identificării modalităților concrete de diminuare a numărului de 

câini fără stăpân, ce pot constitui o amenințare directă, așa cum s-a întâmplat, din păcate, la 

București. 

Sorin Umbrărescu – reprezentant al comunității, a readus în discuție fenomenul de bullying 

ce tinde să se extindă în mediul școlar, propunând elaborarea unui program susținut în 

parteneriat cu  ISJ Bacău, de identificare a modalităților concrete ce pot conduce la 

reducerea  până la eliminare a faptelor reprobabile ce se manifestă în rândul tinerilor. 

Ambele probleme ridicate, vor constitui subiecte ale ordinii de zi pentru ședințele ATOP din 

cursul lunilor februarie și martie. 

 

 


